
حماســه «نهــم دی مــاه» در کلام
حضرت آیتالله خامنهای

یک نکته را هم به جوانان عزیز انقلابی، به فرزندان عزیز انقلابی
خودم، به فرزندان بسیجی – از زن و مرد – عرض بکنم: جوانان از
اطراف و اکناف کشور، از آنچه که تهتّک بیگانگان از ایمان دینی به
گوششان میخورد یا با چشمشان میبینند، عصبانی هستند؛ وقتی می
بینند روز عاشورا چگونه یک عدهای حرمت عاشورا را هتک می کنند،
حرمت امام حسین را هتک می کنند، حرمت عزاداران حسینی را هتک
میکنند، دلهاشان به درد میآید، سینههاشان پر می شود از خشم؛
البته خوب، طبیعی هم هست، حق هم دارند؛ ولی میخواهم عرض بکنم
جوانهای عزیز مراقب باشند، مواظب باشند که هرگونه کار بی
رویهای، کمک به دشمن است. اینجا جوان ها تلفن میکنند – میفهمم
من، میخوانم، غالباً تلفن ها و نامه ها را خلاصه می کنند، هر روز
می آورند، من نگاه می کنم – می بینم همین طور جوان ها گلهمند،
ناراحت و عصبانی؛ گاهی هم از بنده گله میکنند که چرا فلانی صبر

میکند؟ چرا فلانی ملاحظه میکند؟

من عرض می کنم؛ در شرائطی که دشمن با همهی وجود، با همهی
امکاناتِ خود درصدد طراحی یک فتنه است و می خواهد یک بازی
خطرناکی را شروع کند، باید مراقبت کرد او را در آن بازی کمک
نکرد. خیلی باید با احتیاط و تدبیر و در وقت خودش با قاطعیت وارد
شد. دستگاههای مسئولی وجود دارند، قانون وجود دارد؛ بر طبق
قانون، بدون هیچ گونه تخطی از قانون، بایستی مُرّ قانون به صورت
قاطع انجام بگیرد؛ اما ورود افرادی که شأن قانونی و سمت قانونی و
وظیفه ی قانونی و مسئولیت قانونی ندارند، قضایا را خراب میکند.
خدای متعال به ما دستور داده است: «و لایجرمنّکم شنئان قوم علی ان
لاتعدلوا اعدلوا هو اقرب للتّقوی». بله، یک عدهای دشمنی میکنند،
یک عدهای خباثت به خرج می دهند، یک عده ای از خباثتکنندگان
پشتیبانی می کنند – این ها هست – اما باید مراقب بود. اگر بدون
دقت، بدون حزم، انسان وارد برخی از قضایا بشود، بیگناهانی که
از آنها بیزار هم هستند، لگدمال می شوند؛ این نباید اتفاق بیفتد.
من برحذر مید ارم جوانهای عزیز را، فرزندان عزیز انقلابیِ خودم را
از اینکه یک حرکتی را خودسرانه انجام بدهند؛ نه، همه چیز بر روال

قانون.
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مسـئولین کشـور بحمـداللَّه چشمشـان هـم بـاز اسـت، میبیننـد؛
میبینند مردم در چه جهتی دارند حرکت میکنند. حجت بر همه تمام
شده است. حرکت عظیم روز چهارشنبهی نهم دی ماه حجت را بر همه تمام
کرد. مسئولین قوهی مجریه، مسئولین قوهی مقننه، مسئولین قوهی
قضائیه، دستگاههای گوناگون، همه میدانند که مردم در صحنهاند و
چه می خواهند. دستگاهها باید وظائفشان را انجام بدهند؛ هم
وظائفشان در مقابل آدم مفسد و اغتشاشگر و ضدانقلاب و ضدامنیت و

این ها، هم وظائفشان در زمینهی ادارهی کشور.

farsi.khamenei.ir/speech-content?id=10783
بیانــات در دیــدار مــردم قــم در ســالگرد قیــام نــوزدهم دی مــاه

19/10/1388


